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UVOD

Sukladno Zakonu o jedinicama lokalne i područne (regionalne) samouprave i 
statutarnim odredbama Grada, podnosim Gradskom vijeću polugodišnje Izvješće o svom 
radu za razdoblje siječanj – lipanj 2021. godine.

U promatranom razdoblju provedeni su lokalni izbori na kojima sam podrškom velike 
većine građana osvojio drugi mandat. Ovako velika podrška dokaz je su građani zadovoljni 
projektima i programima koji su provedeni u protekle četiri godine, ali je ujedno i znak da mi 
vjeruju da ću sljedeće četiri godine, zajedno sa svojim zamjenikom Danijelom Šaškom, 
nastaviti još više raditi za sve svoje sugrađanke i sugrađane. 

Da su Križevci vođeni odgovorno i transparentno pokazuje nam bezuvjetno mišljenje 
Državnog ureda za reviziju koji je proveo financijsku reviziju Grada Križevaca za 2019. 
godinu, a čije smo izvješće dobili u ovom promatranom razdoblju.  

Nastavili smo pomagati našim ugostiteljima u saniranju negativnih učinaka odluke 
Stožera civilne zaštite Republike Hrvatske pa smo ih tako oslobodili plaćanja komunalne 
naknade i plaćanja poreza na postavu terasa za ovu godinu. Ovime smo im jasno dali do 
znanja da im nastavljamo biti podrška u ovim teškim vremenima usred pandemije 
koronavirusa.

Nastavile su se nizati pohvale Gradu Križevcima. Posjetom ravnatelja REGEA-e 
dr.sc. Julija Domca, koji je inače i posebni savjetnik Predsjednika Republike Hrvatske za 
energiju i klimu, jasno nam je naznačeno da su Križevci svijetli primjer kako u Hrvatskoj 
poticati građansku energiju. Osim gospodina Domca, posjetila nas je ministrica poljoprivrede 
Marija Vučković s kojom sam razgovarao o stanju poljoprivrednika u Križevcima te ministrica 
kulture i medija Nina Obuljen Koržinek koja mi je jasno dala do znanja da će Ministarstvo 
sudjelovati u opremanju Državnog arhiva.

Potpisao sam i vrijedan Ugovor o osnivanju prava građenja u korist Veterinarskog 
zavoda Križevci radi izgradnje nove zgrade koja će omogućiti razvoj suvremene dijagnostike 
i analitike. Ova institucija je predvodnica u svom području i neopisivo mi je zadovoljstvo što 
imamo priliku biti partner i dio tog procesa.

Osim toga, u ovom razdoblju dva nova poduzetnika odlučila su svoje poslovanje 
proširiti u poslovnoj zoni Gornji Čret što me iznimno veseli budući da krajem godine planiraju 
otvoriti 50-ak novih radnih mjesta.

Imao sam čast predstaviti naš grad na Liderovoj sedmoj konferenciji Smart Cities – 
pametnim rješenjima do održivog grada, gdje sam govorio o aktivnostima i projektima kojima 
su Križevci ponijeli titulu najboljeg Eko grada 2020. godine i pojasnio zašto smo kao jedan 
mali gradić toliko puta spomenuti diljem Europe. Svi su se još jednom složili da su Križevci 
lider u zelenoj transformaciji grada.

U svim ovim aktivnostima imao sam snažnu podršku svojih zamjenika, Danijela 
Šaška i Marija Martinčevića, koji su, također, jednako vrijedno i marljivo radili za naše 
građane, svaki u svom području.

Na sljedećim ću stranicama po pojedinim područjima navesti i pojasniti neke od 
važnijih stvari koje su obilježile razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godine.



PROJEKTI

Aglomeracija Križevci 

U ovom razdoblju ostvarene su svi preduvjeti za realizaciju projekta Aglomeracije 
Križevci. Potpisivanjem Ugovora za rekonstrukciju i izgradnju sustava vodoopskrbe i 
odvodnje na području aglomeracije Križevci službeno je, nakon dugotrajnih napora u 
pripremi projekta i provedbi javne nabave, omogućen početak radova na poboljšanju 
vodnokomunalne infrastrukture u našem gradu.

Cross-border wine routes 2

Kroz EU projekt „Cross-border wine routes 2“ u promatranom razdoblju započeli su 
radovi na uređenju vanjske pozornice i gledališta/parkirališta na Trgu svetog Florijana 
odnosno kod Gradske knjižnice „Franjo Marković“ Križevci. Radovi obuhvaćaju pripremne i 
zemljane radove, sanaciju pozornice i kolničku konstrukciju, prometnu signalizaciju te radove 
na odvodnji oborinske vode. Parking kod knjižnice dugo je godina bio trn u oku svima pa mi 
je neopisivo drago što će se parking konačno urediti i to sredstvima Europske unije.

Living Streets

Već smo dokazali da smo uspješni u povlačenju sredstava iz EU fondova, ali i 
kreativni pri osmišljavanju projektnih prijedloga. Tako smo sada povukli 20 tisuća eura od 
strane Europske inicijative za klimu kojima „oživljavamo“ pet stambenih blokova u gradu i to 
u ulicama Frana Gundruma, Stjepana Radića, kralja Tomislava, Matije Gupca i Petra 
Zrinskog. U ovim kvartovima živi oko 2.000 građana koji nemaju svoja dvorišta pa smo kroz 
ovaj projekt krenuli s uređenjem dvorišta i prostora za druženje, upoznavanje i razonodu svih 
stanovnika tih ulica po uzoru na neke druge europske gradove.  Stanari spomenutih kvartova 
istaknuli su oduševljenje i zadovoljstvo ovim projektom.

Besplatna školska prehrana

Već četvrtu godinu za redom odobren nam je za financiranje EU projekt školske 
prehrane učenika u riziku od siromaštva. Kroz ovaj projekt osigurani su besplatni obroci za 
660 učenika, a projekt se provodi u matičnoj i područnim školama Osnovne škole Ljudevita 
Modeca, Osnovne škole „Vladimir Nazor“ te u Centru za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju 
Križevci. Ukupna vrijednost projekta je 646.074,74 kuna.

Nastavljena ulaganja u Dječji vrtić Križevci

U ovom razdoblju krenula je prva faza radova na dogradnji Dječjeg vrtića Križevci. 
Ovom nadogradnjom omogućit će se dodatni upis još 50-ero djece i tako riješiti problem s 



listom čekanja. Vrtić ćemo proširiti za dodatnih 400 kvadrata odnosno otvorit će se dvije nove 
skupine. Dok radovi u potpunosti ne završe, volio bih podsjetiti da za onu djecu koja se nisu 
uspjela upisati u vrtiće na području grada, sufinanciramo smještaj djece u vrtiće na području 
općina i sufinanciramo smještaj djece u obrtima za čuvanje djece. Ovo pokazuje da ne 
bježimo od problema nego se izravno suočavamo s njim.

Uz to, od ove godine, Dječji vrtić Križevci krenuo je s online upisima polaznika. Riječ 
je o projektu Ministarstva uprave „Informatizacija procesa i uspostava cjelovite elektroničke 
usluge upisa u odgojne i obrazovne ustanove“ kojim je omogućen upis djece kroz sustav e-
Građani, a vrtić je ujedno dobio i komplet informatičke opreme. 

Paralelno smo prijavili projekt produljenog rada dječjih vrtića kako bi bespovratnim 
sredstvima Europskog socijalnog fonda pridonijeli usklađenju poslovnog i obiteljskog života, 
no u ovom trenutku još nismo dobili informaciju u kojoj je fazi naša prijava. 

Uređeno Kino Križevci

U promatranom razdoblju završili su radovi na uređenju multimedijske kino dvorane u 
prostoru Razvojnog centra i tehnološkog parka Križevci. Kino Križevci uređeno je po uzoru 
na moderne kino dvorane, a njegova posjećenost pokazuje da je ovakav sadržaj bio 
potreban u našem gradu. Kako dvorana ne bi bila prazna dok nema projekcija, omogućeno 
je njeno korištenje za seminare, edukacije, a održali smo i sjednicu Gradskog vijeća čemu 
ste imali prilike nazočiti. 

Vodoopskrba Apatovca

Dvadesetogodišnji problem vodoopskrbe naselja Apatovec konačno je riješen. Našim 
sredstvima i sredstvima Hrvatskih voda i Agencije za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju izgrađen je magistralni cjevovod od Glogovnice do Osijeka Vojakovačkog, 
spojni cjevovod Sveta Helena – vodosprema Glogovnica, izgrađena je vodosprema 
Glogovnica, crpna stanica Sveta Helena, spojni cjevovod Jarčani – Apatovec, precrpna 
stanica Apatovec i vodosprema Apatovec. Sve zajedno riječ je o ulaganjima od 12,5 milijuna 
kuna, a osim Apatovca, ovim zahvatom je omogućena vodoopskrba naselja Donja i Gornja 
Glogovnica, Jarčani i Marinovec te su stvoreni preduvjeti za vodoopskrbu mještana naselja 
Ivanec Križevački, Vojakovac i Mičijevec. Ne mogu opisati svoje zadovoljstvo što smo riješili 
ovaj problem i nadam se da ćemo uskoro dobiti i uporabnu dozvolu što je preduvjet za 
priključenje mještana na sustav vodoopskrbe.  

Poduzetnički inkubator

S obzirom na jasne potrebe građana, dio prostora u sklopu Razvojnog centra i 
tehnološkog parka Križevci uredili smo i namijenili za uspostavu Poduzetničkog inkubatora. 
Ovaj prostor namijenjen je prvenstveno  poduzetnicima početnicima dok dio prostora 
predstavlja zajednički radni prostor tzv. „coworking“ prostor za građane koji mogu ili moraju 
raditi od kuće gdje nemaju prave uvjete za rad. Osluškujemo građane, pružamo podršku 



mladima i poduzetnicima, a ovo mjesto postat će mjesto kreiranja novih poslovnih ideja i 
pothvata te novih uspjeha poduzetnika.

RADOVI NA INFRASTRUKTURI

Izgrađena nova sportska dvorana kod Osnovne škole Ljudevita Modeca

U promatranom razdoblju završili su radovi na izgradnji sportske dvorane kod 
Osnovne škole Ljudevita Modeca, a još preostaje izgradnja tzv. tunela koji će spojiti dvoranu 
sa školom. Nova dvorana prostire se na 2500 metara kvadratnih te ima 6 terena s tribinom 
sa oko 600 mjesta. U aneksu dvorane izgrađena je učionica, kuhinja i velika blagovaonica 
dok je vani uređeno parkiralište i okretište za autobus kao i vanjsko nogometno i košarkaško 
igralište. Ova dvorana riješila je problem nedostatka prostornih kapaciteta i povećala 
sigurnost učenika budući da se sada sportska dvorana nalazi u dvorištu škole.

Završili radovi na atletskoj stazi

Neopisivo mi je drago što sam imao prilike prerezati vrpcu i otvoriti atletsku stazu. 
Dugo sanjana, željena i potrebna staza konačno je napravljena na našem Gradskom 
stadionu na radost svih atletičarki i atletičara, rekreativki i rekreativaca, ali i svih ostalih 
sportašica i sportaša kojima će ova staza zasigurno omogućiti bolju pripremu i bolje 
rezultate.

Završili radovi na Skate parku

U ovom razdoblju uspješno su završeni radovi na trećoj i zadnjoj fazi izgradnje Skate 
parka u Ulici Franje Tuđmana. Križevački skate park želja je mnogih generacija, a u ovo 
doba pandemije ovo je prijeko potreban sadržaj koji okuplja mlade na otvorenom. Brojni 
mladi koji se tamo okupljaju apsolutno opravdavaju ova ulaganja.

Izgrađena spojna cesta ispod nadvožnjaka u Ulici Ivana Gundulića

U sklopu izgradnje nadvožnjaka preko željezničke pruge, čiji su investitor Hrvatske 
ceste, Grad Križevci bio je zadužen za treću fazu koja uključuje izgradnju spojne ceste u Ulici 
Ivana Gundulića. Mi smo svoju fazu proveli u zadanom roku i tako ispunili preduvjet za 
završetak izgradnje nadvožnjaka. U sklopu ovih radova rekonstruirali smo odvodnju, 
značajno proširili prometnicu, izgradili pješačko-biciklističku stazu i postavili energetski 
učinkovitu javnu rasvjetu.



Rekonstrukcija Ulice Frana Gundruma

U promatranom razdoblju rekonstruirana je odvodnja, prometnica, izgrađena 
pješačka staza i postavljena nova javna rasvjeta na djelu Ulice Frana Gundruma te je 
asfaltiran parking kod stambenih zgrada. Po uređenju fasada na stambenim zgradama, 
uređenju prometnice i parkinga, oživljavanja kvarta kroz projekt Living Streets, ovaj dio grada 
dobio je sasvim novo lice. Ovdje moram napomenuti kako će se ostatak Ulice Frana 
Gundruma rekonstruirati kasnije budući da je zahvaćen radovima na Aglomeraciji.

Rekonstrukcija Ulice kralja Zvonimira i Ulice Tome Sermagea

Nakon Frankopanske i Šenoine, u ovom razdoblju završila je rekonstrukcija Ulice 
kralja Zvonimira i Ulica Tome Sermagea pa smo na taj način podigli komunalni i prometni 
standard na cijelom tom području. Radovi su uključili rekonstrukciju kanalizacije i dotrajalih 
kanalizacijskih priključaka, vodovodne mreže i vodovodnih priključaka te rekonstrukciju 
prometnice s javnom rasvjetom i nogostupom.

Obnavljanje gradskih bunara

U ovom razdoblju krenuli smo s obnovom gradskih bunara u našem gradu kako bi 
omogućili našim građanima i posjetiteljima da se na njima okrijepe. Svi suvremeni europski 
gradovi na svojim ulicama omogućuju građanima besplatan pristup pitkoj vodi što je i u 
skladu s preporukama Europske komisije. Kao grad koji se vodi načelima zelene politike i 
koji se ponosi svojim bunarima, simbolom grada, odlučili smo krenuti u proces njihove 
obnove.  

Izgrađen Trampolin park

U Ulici Drage Grdenića izgradili smo Trampolin park i tako našim najmlađima osigurali 
bezbrižnu igru na sadržaju kakvog do sada još nije bilo na gradskim dječjim igralištima. 
Koliko je ovakav sadržaj trebao pokazuje činjenica da je park svaki dan pun djece.

Asfaltiran odvojak Pušće

Još jedan odvojak koji je bio makadam sada je asfaltiran. Riječ je o odvojku u Ulici 
Pušća gdje je osim modernizacije napravljena i rekonstrukcija vodovoda te odvodnje.

Asfaltiran odvojak Ulice kralja Tomislava 

Do tada neasfaltiran dio u skoro pa centru grada, sada je konačno dobio izgled kakav 
zaslužuje. Osim prometnice, izgrađen je nogostup i postavljena energetski učinkovita javna 
rasvjeta. Sljedeći korak je izrada projekta rekonstrukcije Ulice Stjepana Radića i 
modernizacija Posrednjeg puta kako bi u potpunosti uredili ovaj dio grada.



Rekonstrukcija Ulice Stanka Miholića

Zadovoljni mogu biti i stanari Ulice Stanka Miholića čiju smo ulicu također 
rekonstruirali. Uz prometnicu, rekonstruirani su vodovod i odvodnja.

Uređen parking kod stambenih zgrada u Ulici Matije Gupca

Popucale i oronule betonske ploče ove smo godine zamijenili asfaltom i tako uredili 
parking kod stambenih zgrada u Ulici Matije Gupca. Prije asfaltiranja, obnovili smo i 
kompletnu odvodnju.

Izgrađeno autobusno ugibalište u Gornjima Vinama

Zbog sigurnosti djece u ovom je razdoblju izgrađeno autobusno ugibalište u Gornjim 
Vinama. Možda ćete reći da se s ovime ne bi trebalo hvaliti jer je to nešto što bi samo po 
sebi trebalo odmah napraviti, no izgradnja tog ugibališta nije bila jednostavna jer se radi o 
prometnici Hrvatskih cesta, odnosno o državnoj cesti. Nakon ishođenja svih dozvola i ostale 
potrebne dokumentacije, a u suradnji s Hrvatskim cestama, riješili smo ovaj dugogodišnji 
problem. Paralelno smo počeli rješavati dokumentaciju za izgradnju ugibališta u naselju 
Bukovje s obzirom da se i tamo radi o prometnici Hrvatskih cesta. 

DRUŠTVENE DJELATNOSTI

Stožer civilne zaštite Grada Križevaca

I u ovom razdoblju članovi Stožera civilne zaštite Grada Križevaca bili su iznimno 
aktivni, kako po pitanju pandemije koronavirusa, tako i u organizaciji sakupljanja pomoći za 
potresom pogođena područja. Krajem veljače provedena je prva od niza akcija cijepljenja 
opće populacije u čijoj provedbi, osim članova Stožera, pomažu brojni kojima ovim putem 
zahvaljujem. Grad je u svakoj provedbi cijepljenja osigurao obrok i piće za sve sudionike.

Postavljene nove sprave za dječju igru

Svake godine naša dječja igrališta opremamo novim spravama za dječju igru pa 
samo tako i ove godine. Dotrajala igrala zamijenili smo novima,  a nabavili smo i nove klupe 
te stolove s klupama kako bi roditelji mogli opušteno promatrati svoju djecu u igri. Ako 
pogledamo opremanje dječjih igrališta prije osam godina i sada, onda zaista možete reći da 
se na tom području radilo puno, a sve kako bi naša djeca imala što bolje uvjete za sigurnu 
igru, što je u konačnici i u skladu s našim statusom „Grad Križevci – prijatelj djece“.



Postavljene kamere za nadzor brzine

Sigurnost građana je na prvom mjestu pa samo tako na inicijativu građana i u suradnji 
s Policijskom postajom Križevci postavili nove kamere za nadzor brzine i to u Ulici Ivana 
Gundulića, Ulici branitelja Hrvatske te u naselju Bojnikovec. Upravo u tim dijelovima grada 
zabilježena su značajna prekoračenja brzina, a postavljanjem kamera stanovnici ovih ulica 
istaknuli su kako vozači sada voze po propisanom ograničenju.

Postavljene sprave za djecu s invaliditetom

Na inicijativu Dječjeg vrtića „Zraka sunca“ kod sportske dvorane Osnovne škole 
Ljudevita Modeca u Potočkoj ulici postavili smo vrtuljak i ljuljačku namijenjene djeci s 
invaliditetom. Ovo je prvi puta da smo takvu vrstu sprava postavili na jedno javno igralište, a 
koliko je bilo potrebno svjedoče brojne poruke i pozivi roditelja djece s invaliditetom koji su 
istaknuli da im je drago da se mislilo i na njihovu djecu. Osim na ovoj lokaciji, ljuljačka za 
djecu s invaliditetom postavljena je i u Ulici Ivana Gundulića, nasuprot kućice Udruge 
„Maslačak“.

Nastavili smo biti podrška maturantima

I ove godine za naše maturante osigurali smo besplatne pripreme za maturu online 
putem kroz aplikaciju ePripreme. Riječ je o aplikaciji koja kroz jednostavan pristup učenja i 
testiranja stimulira stvarnu državnu maturu i omogućava maturantima dobru pripremu za 
uspješan prolazak državne mature. 
S obzirom da zbog pandemije nismo mogli imati tradicionalni oproštaj maturanata, pripremili 
smo za njih hamburgere i sokove koji su im dostavljeni u škole, a na kraju dana njima u čast 
organizirali smo vatromet. 
Uz to, u suradnji s Fakultetom organizacije i informatike, odlučili smo financirati školarinu za 
tri studenta/brucoša s područja grada koji ove akademske godine upišu stručni studij 
Primjena informacijske tehnologije u poslovanju (PITUP) u stručnom centru Križevci. Na ovaj 
način pružamo dodatnu podršku našim maturantima odnosno studentima, a istovremeno 
pomažemo u očuvanju dislociranog studija FOI-ja u Križevcima.

Posađena nova stabla u gradu

Nastavili smo zazelenjivati naš grad. U zajedničkoj akciji sadnje stabala s građanima 
posadili smo 15 novih stabala i to kod sportske dvorane Osnovne škole Ljudevita Modeca. 
Riječ je o trećoj uspješno provedenoj akciji na javnoj površini. Kroz tri godine provođenja ove 
akcije s našim građanima posadili smo 81 stablo i tako pridonijeli smanjenju CO2 u našem 
gradu.



Pokrenuta stranica razvijamo.krizevci.hr 

U vidu transparentnosti i digitalizacije, pokrenuli smo stranicu razvijamo.krizevci.hr na 
kojoj građani kroz nekoliko klikova mogu vidjeti realizirane projekte, one koji su u tijeku ili 
planu. Građani mogu pregledavati aktivnosti po godinama i po pojedinim kategorijama kao 
što su ceste, djeca i mladi, vodovod i odvodnja, kultura i ostalo, a sve je popraćeno 
fotografijama starog i novog stanja.

PROGRAMI SOCIJALNE SKRBI

Nastavili smo pomagati starijim osobama kroz financiranje programa pomoći u kući

I ove sam godine s Koprivničko-križevačkom županijom i Gradskim društvom 
Crvenog križa Križevci potpisao Sporazum o provođenju programa pomoći u kući starijim 
osobama i dnevnog boravka za starije osobe koje provodi naše društvo Crvenog križa.
Ovim Sporazumom starijim osobama u potrebi omogućena  je nužna pomoć u kući, a 
obuhvaćeno je 27 korisnika s područja Križevaca. Uz ovaj projekt i projekt Zaželi koje 
provodi naše Gradsko društvo Crvenog križa, a u kojem smo mi partner, pokazujemo da 
brinemo o našim starijim potrebitim osobama.

Dar rodiljama

Dok je u razdoblju od lipnja do prosinca 2020. godine bilo samo 63 zahtjeva, u ovom 
promatranom razdoblju imali smo čak 90 zahtjeva rodilja, a obuhvaćeno je ukupno 91 
novorođenčadi na što je utrošeno 114.000,00 kuna. Veseli me da nam se sve više rađa mali 
Križevčanki i Križevčana.

Jednokratna naknada

Jednokratna naknada odobrava se samcu ili kućanstvu koji su se našli u položaju 
trenutačne materijalne ugroženosti, a u promatranom razdoblju bilo je 30 zahtjeva na što je 
utrošeno 20.399,31 kuna.

Naknade za troškove stanovanja

Korisnicima zajamčene minimalne naknade omogućujemo naknadu za troškove 
stanovanja (najamnina, komunalna naknada, električna energija, plin, voda i odvodnja, odvoz 
kućnog otpada). U promatranom razdoblju bilo je 26 korisnika ove mjere na što je utrošeno 
35.098,84 kuna.



MANIFESTACIJE

Obilježeni Dani Marcela pl. Kiepacha

U skladu s epidemiološkim mjerama uspjeli smo obilježiti drugo izdanje Dana Marcela 
pl. Kiepacha koji su ove godine organizirani u suradnji s Gradskom knjižnicom „Franjo 
Marković“, Gradskim muzejom Križevci te uz potporu Udruge inovatora Hrvatske. Građani su 
se tako mogli prisjetiti našeg znamenitog sugrađanina kroz izložbe, predavanja i radionicu, a 
manifestacija je provedena u skladu s epidemiološkim mjerama.

Obilježen Međunarodni dan žena

Povodom Međunarodnog dan žena za sve Križevčanke pripremili smo niz događanja. 
Tako su priređene dvije izložbe u Gradskoj knjižnici „Franjo Marković“, besplatno učlanjenje 
u knjižnicu, a organizirali smo online predavanje psihologinje Ivane Sopić Lumezi 
„Predrasude i žensko mentalno zdravlje“. Kao mali znak pažnje, svim djevojčicama, 
djevojkama i ženama koje smo sreli u centru grada na sam Dan žena poklonili smo 
Hedonine praline.

Obilježen Dan grada Križevaca

Unatoč pandemiji koronavirusa uspjeli smo kroz nekoliko programa obilježiti Dan 
grada Križevaca u skladu s epidemiološkim mjerama. Nekoliko sportskih, književnih i 
kulturnih događanja koja su uz nas pripremile naše udruge, škole i ustanove, ipak su 
razveselila građane i osvijestila ih da naš grad slavi rođendan. Žao mi je da ne možemo kao 
prijašnjih godina imati veliku proslavu, no zdravlje građana ipak moramo staviti na prvo 
mjesto.

Nove manifestacije

Vuzem u Križevcima

Osmislili smo novu manifestaciju „Vuzem u Križevcima“ koja je kroz dva tjedna našim 
građanima ponudila pregršt događanja. Najmlađi su mogli sudjelovati u potrazi za skrivenim 
pisanicama, organizirano je i natjecanje za sve zaljubljenike vuzmice, tradicionalno smo na 
Veliki petak dijelili ribice, omogućeno je druženje sa napuštenim psima kroz akciju „Udomi 
ovog Uskrsa“, a nakon 15 godina vraćen je običaj paljenja vuzmice kod Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Križevaca. 

Rekreacijom do zdravlja

Pandemija koronavirusa više nego ikada osvijestila nas je koliko je važno brinuti o 
svome zdravlju. Iz tog razloga, uz potporu inicijative Zdravo Križevci te stručnih osoba 



voditelja programa, osmislili smo nekoliko aktivnosti sa svrhom rekreacije građana. Hodanje, 
fitness trening na otvorenom, joga i biciklijada okupile su brojne građane koji su istaknuli 
zadovoljstvo organizacijom ovih programa.

Održan 1. Sportski viKŽend

Kako bi promovirali sport i sportske klubove,  u suradnji sa Zajednicom športskih 
udruga Križevci, sportskim klubovima, udrugama i plesnim skupinama organizirali smo 1. 
Sportski viKŽend s raznim sportskim i zabavnim sadržajima. U tri dana trajanja građani su 
mogli trčati, sudjelovati u NERF zoni, vidjeti cageball, boks show, pogledati utakmicu naše 
reprezentacije, turnire u nogometu, šahu i odbojci te nastupe plesnih nastupima. Organizirani 
su i sajmovi zdrave i domaće hrane „Zdravo Križevci“ i „Eno-gastro bajka“, a Sportski 
viKŽend je završio tradicionalnom moto utrkom. 

Organizirana „Proljetna kreativa“ 

Na Trgu Antuna Nemčića po prvi puta organizirali smo manifestaciju „Proljetna 
kreativa“ u suradnji s Turističkom zajednicom Grada Križevaca i križevačkim kreativcima. Na 
sajmu su posjetitelji mogli razgledati i kupiti brojne rukotvorine, od ukrasnih i umjetnih 
predmeta do nakita, igračaka i suvenira. Također, organizirano je i nekoliko prigodnih 
programa u koje su se građani mogli uključiti. 

Niz ovih manjih događanja, organiziranih u skladu s epidemiološkim mjerama, itekako je bilo 
potrebno našem gradu, pogotovo kad se prisjetimo prošlogodišnjeg lockdowna i zabrane bilo 
kakvih okupljanja. 

ZAŠTITA OKOLIŠA

Sufinanciranje izrade projektne dokumentacije za izgradnju fotonaponske elektrane

Nastavili smo sufinancirati izradu projektne dokumentacije našim građanima koji na 
krov svoje obiteljske kuće žele postaviti fotonaponsku elektranu. Poziv je bio otvoren do 1. 
srpnja, a ovu mogućnost iskoristilo je 17 građana.  Ova brojka pokazuje nam da  građani sve 
više shvaćaju prednosti korištenja obnovljivih izvora energije s obzirom da je prošle godine 
ovu mogućnost iskoristilo tek dvoje sugrađana.



Uredili smo i prošili Križevačke gradske vrtove

Na inicijativu građana uredili smo i proširili Križevačke gradske vrtove koji se nalaze u 
skoro pa samom centru grada. 37 parcela podijeljeno je u dva kruga javnog poziva što 
pokazuje da su građani itekako svjesni da je uzgajanje povrća i drugih proizvoda za svoje 
potrebe najbolje. Vrtovi se sada prostiru na 6000 metara kvadratnih, imaju i edukativni 
prostor, prostor zajednice, pokazno-eksperimentalne gredice, prostor za druženje, a vlasnici 
parcela razmjenjuju savjete i iskustva. 

Osigurano 500 termometara

U sklopu Akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka (SECAP) Grada 
Križevaca, koji smo izradili prošle godine, osigurali smo i podijelili svim gradskim ustanovama 
i poduzećima 500 termometara. Cilj ove aktivnosti je stjecanje uvida u temperaturno stanje i 
mogućnost upravljanja temperaturom, naravno, sve u cilju energetski učinkovitog grada.

Nabavljeni plavi spremnici za odvojeno prikupljanje papira i kartona na kućnom pragu

Nakon što smo prošle godine osigurali plave kontejnere za odvojeno prikupljanje 
papira i kartona na kućnom pragu za stambene zgrade, ove godine u suradnji s Fondom za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost te uz sufinanciranje europskog Kohezijskog fonda 
nabavili smo plave spremnike i za kućanstva. Cilj je dodatnim recikliranjem smanjiti 
onečišćenje okoliša i samu količinu novoproizvedenog otpada. 



ZAKLJUČAK

Poštovane vijećnice i poštovani vijećnici,

Na prethodnim stranicama mogli ste pročitati neke od važnijih stvari koje su obilježile 
razdoblje od siječnja do lipnja 2021. godine, a koje pokazuju da je pred Križevcima svijetla 
budućnost.

Dolaze novi poduzetnici, otvaraju se radna mjesta, prometno se bolje povezujemo 
izgradnjom i nadvožnjaka, ali i drugog kolosijeka željezničke pruge prema državnoj granici s 
Republikom Mađarskom, poboljšava se vodnokomunalna infrastruktura kroz projekt 
Aglomeracije, asfaltiraju se ceste, kako one koje su do sada bile makadam, tako i one koje 
su vapile za rekonstrukcijom. Radimo na uređenju grada, na raspolaganju smo građanima i 
slušamo njihove prijedloge i ideje, brinemo o djeci, roditeljima, poduzetnicima i starijim 
osobama u potrebi.

Naravno, posla ima još, toga smo svi svjesni i od toga ne bježimo nego pripremamo 
projekte za buduće natječaje, a koji će trebati i Vašu podršku. 

Za Križevčanke i Križevčane radili smo predano i nastavit ćemo i dalje jednako 
vrijedno raditi kako bi život svih nas u gradu bio što bolji i ugodniji.

U nadi prihvaćanja ovog Izvješća, upućujem ga Gradskom vijeću na raspravu i 
usvajanje

Gradonačelnik
Mario Rajn

KLASA: 022-05/21-01/0009
URBROJ: 2137/02-01/1-21-2
U Križevcima, 15. rujna 2021. godine
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